
Mail aan A. Bongers Gemeente vraag naar  reactie die toegezegd werd 26-03-2020 
 
Van: Secretaris Blbwijkraad <secretaris@blbwijkraad.nl> 
Verzonden: vrijdag 15 mei 2020 12:58 
Aan: Arnold Bongers <acm.bongers@s-hertogenbosch.nl>; Annelies de Ridder <a.deridder@s-
hertogenbosch.nl>; Berry Berendsen <b.berendsen@s-hertogenbosch.nl>; Riekje Bosch <r.bosch@s-
hertogenbosch.nl> 
Onderwerp: Hinthamerdriehoek 

  
Geachte heer Bongers, 
Op 16 maart zond ik u een brief waarin ik nogmaals aandacht vroeg voor de 
verkeersproblematiek in de Hinthamerdriehoek. Op 26 maart ontving ik van u een 
mail waarin u de ontvangst van die brief bevestigde en waarin u mede deelde te 
gaan werken aan een reactie.  
Vandaag 15 mei is het op één dag na, twee maanden geleden dat ik de brief 
verzond. 
Inmiddels  nog steeds geen reactie gezien, terwijl de problematiek alleen maar 
toeneemt: Er wordt nog steeds veel te hard gereden. Er wordt - veelal door 
coffeeshopbezoekers - dubbel geparkeerd,op parkeerplaatsen onbetaald 
geparkeerd, op vergunninghoudersplaatsen geparkeerd en op laad- en losplaatsen. 
Ik vraag me in alle ernst af of wij wel serieus genomen worden, zeker als je nagaat 
dat deze zaken al spelen vanaf december 2017! 
Uw  hopenlijk snelle  reactie tegemoet ziende, 
Hoogachtend,  
  
Wout Heijnen 
Secretaris  
Blb/Wijkraad Binnenstad 
's-Hertogenbosch 
06-12255244  
www.blbwijkraad.nl  
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